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PROTOKÓŁ NR XLIII/2022 

z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 27 stycznia 2022 roku  

godz. 12
00

 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

 

1. Otwarcie XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

27 stycznia 2022 roku na godz. 12
00

 XLIII sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 

2018-2023.  

Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Kołodziejczyk. 

Wiceprzewodniczący otworzył obrady XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta  

2. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

3. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu  

 

Ponadto obecni byli: 

1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

3. Tomasz Frątczak – adwokat w/m 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk po sprawdzeniu kworum stwierdził, że  

w sesji bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma  

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka 

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 
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22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski 

2. Przyjęcie porządku obrad XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Wystąpienia przybyłych gości. 

5. Wystąpienia radnych. 

6. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie 

od XLII do XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu za rok 2021. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2021.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Sieradzkiego oraz 

Komisji Stałych Rady na rok 2022.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych  

w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Złoczew zadania publicznego  

w zakresie zarządzania ulicą: 9 maja, Polną i XX-lecia międzywojennego w Złoczewie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Klonowa zadania publicznego  

w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 4545E Klonowa – Czajków, na 

odcinku drogi od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1701E w miejscowości Klonowa 

do istniejącego przepustu w kierunku miejscowości Świątki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Sieradzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Sieradzki 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Głosowanie porządku: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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3. Przyjecie protokołu z obrad XLII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Uwag nie wnoszono. Protokół został przyjęty. 

  

4. Wystąpienia przybyłych gości. 

W punkcie powyższym nie zabrano głosu. 

 

5. Wystąpienia radnych. 

Radny Maciej Sulgan poruszył temat dotyczący ostatniej konferencji radnych Klubu 

„Ziemia Sieradzka” i stanowiska dotyczącego nieruchomości, którymi zarządza Starostwo 

Powiatowe w Sieradzu. Radny stwierdził, że zadania i poziom oczekiwań ciążących na 

powiecie są bardzo duże i wszyscy zdają sobie sprawę z wielkości budżetu oraz możliwych 

środków do pozyskania. Radni zdają sobie sprawę, że w związku z ambitnym budżetem 

konieczne jest szukanie oszczędności i tego nikt absolutnie nie podważa, dodając że wszystko 

można robić z poszanowaniem wszystkich osób będących częścią Rady Powiatu. Radni na 

bieżąco monitorują informacje umieszczane na portalu powiatowym, na BIP, jednakże 

komunikaty te nie wyczerpują założeń Zarządu, a radni powinni posiadać wiedzę  

o działaniach Zarządu. Radny stwierdził, że jeżeli są konkretne plany to takich informacji 

radni oczekują i kiedy radni otrzymują pewne założenia, czyli próbę sprzedaży budynku po 

CKU przy ulicy Mickiewicza to jasnym jest, że powinna od razu paść informacja odnośnie 

sytuacji związanej z tym budynkiem, czasu w którym ma się zadziać relokacja jednostki, 

gdzie zostaną przeniesieni pracownicy oraz słuchacze. Radni otrzymują informację od 

pracowników, że nie jest to takie oczywiste jak mogłoby się wydawać dodając, że pracownicy 

zatrzymali się na informacji o przenosinach do budynku Politechniki i w związku  

z powyższym dochodzą kolejne pytania: na jakim etapie są prowadzone rozmowy, jakie kroki 

zostały już poczynione, co w sytuacji jeżeli budynek przy ulicy Mickiewicza nie zostanie 

sprzedany i czy powiat będzie wówczas stać na zakup budynku Politechniki przy Placu 

Wojewódzkim. Zdaniem radnego te wszystkie informacje powinny być przekazane już na 

samym początku na ostatniej sesji, kiedy radni Klubu „Ziemia Sieradzka” pytali o to Pana 

Starostę dodając, że Pan Starosta przekazał jedynie informacje o planowanej sprzedaży 

budynku przy ulicy Mickiewicza. Radni są świadomi o pewnych potrzebach i koniecznych 

ruchach, ale kolejny raz próbuje się wykonywać pewne działania bez jasnych, klarownych 

wypowiedzi na sesjach Rady Powiatu. W dalszej wypowiedzi radny poinformował, że Pani 

Wicestarosta w ostatniej audycji Radia Łódź ukierunkowała działania radnych i stwierdziła, 

że radni mogą pytać na sesji zamiast na konferencjach, mogą składać interpelację i zapytania. 

Radny stwierdził, że takie działania są podejmowane, lecz nie na wszystkie zapytania, 

interpelacje radni otrzymali oczekiwane odpowiedzi. Radny ponownie skierował zapytanie: 

dlaczego Zarząd Powiatu Sieradzkiego nie skorzystał z dofinansowania na utworzenie 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sieradzu w kwocie 1.220.737 zł który miał być 

utworzony w budynku po tzw. MDK-u czyli Zespołu Placówek Wychowania Pozaszkolnego. 

Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz w swojej wypowiedzi odniosła się do tematu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sieradzu i poinformowała, że w pierwszym terminie 

kiedy wnioski były rozstrzygnięte powiat nie otrzymał żadnych środków i w międzyczasie 

powstał Senior+ na które powiat otrzymał środki i który do chwili obecnej funkcjonuje. Pani 

Wicestarosta poinformowała, że Środowiskowy Dom Samopomocy został przeniesiony do 

DPS Sieradz i nie ma listy oczekujących, jest wprost przeciwnie i nie ma tylu chętnych, ile 

powiat mógłby na chwilę obecna przyjąć. W dalszej wypowiedzi poinformowała, że temat 

dotyczący ww. domu rozpoczęła się w poprzedniej kadencji Rady i wówczas planowano 

wydzielenie fragmentu budynku ZPWP i na połowę budynku miało być 50% dofinansowania 

i powiat nie mogły wyremontować połowy budynku, a pozostałą część pozostawić bez 

remontu, jeżeli powiat chciałby wyremontować całość to wówczas z budżetu Powiatu 
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musiałby wyasygnować 75% do kwoty pozyskanych środków i to były zbyt duże koszty dla 

Powiatu. Widząc jednocześnie, że działania takie jak Senior+  niekoniecznie znajdują 

klientów i frekwencja w Senior+ i w Środowiskowym Domu Samopomocy jest bardzo niska 

stąd zapadła decyzja, że powiat nie podjął się ww. zadania. Pani Wicestarosta dodała, że 

budynek tzw. MDK-u został poddany termomodernizacji i na chwilę obecną jest 

wykorzystywany przez CEZ gdzie odbywają się zajęcia dla kursantów i dla uczniów. 

Odnosząc się do tematu związanego z zakupem budynku Politechniki Wicestarosta 

poinformowała, iż odbyły się dwa spotkania z Kanclerzem Politechniki, pierwsze 6 grudnia 

2021 roku, drugie 11 stycznia br. poczym została złożona oferta na kwotę 2,5 mln zł, ww. 

kwota była gwarantowana w uchwale budżetowej. Jeżeli chodzi o budynek CKU Zarząd 

podjął decyzje, że Wydział Geodezji w/m ma podjąć działania dotyczące wyceny ww. 

nieruchomości i wówczas będą podejmowane dalsze działania.          

Radny Maciej Sulgan wyraził zadowolenie, że budynek po tzw. MDK-u jest 

remontowany dodając, że odpowiedź Wicestarosty była wyczerpująca. W dalszej swoje 

wypowiedzi radny poinformował, że w ww. kwestii złożył interpelację i otrzymał odpowiedź, 

dlaczego Powiat Sieradzki nie przyjął dofinansowania na utworzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Sieradzu cyt: „Powiat Sieradzki został zakwalifikowany z projektem 

„Utworzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Sieradzu” na listę rezerwową i nie 

został wybrany do dofinansowania w ramach naboru nr RPLD.07.03.00-10-001/19 w ramach 

Osi priorytetowej VII Infrastruktura dla usług społecznych Działania VII.3 Infrastruktura 

opieki społecznej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 

2014-2020” –koniec cytatu. Radny stwierdził, że na ww. interpelację otrzymał jedno zdanie 

odpowiedzi a w dzisiejszych wyjaśnieniach Wicestarosty otrzymał pełną odpowiedź i takiej 

współpracy radni oczekują dodając, że odpowiedź na złożoną interpelację nie wyczerpywała 

całego tematu i nie wniosła tylu informacji, które uzyskał podczas obrad dzisiejszej sesji. 

Radny stwierdził, że przeniesienie placówek powiatowych do tzw. centrum jest dobrym 

rozwiązaniem dla mieszkańców dodając, że o taki przekaz informacji jak w dniu dzisiejszym 

radni wnoszą. 

Radny Konrad Wilczyński nawiązując do tematu przeniesienia CKU skierował 

zapytanie jak do ww. tematu odniosło się Kuratorium Oświaty dodając, że biorąc pod uwagę 

ilość słuchaczy, nie będzie wystarczającej ilości sal. Radny poinformował, że na interpelację 

dotycząca przeniesienia CKU do tzw. MDK-u i wpływu na zajęcia odbywające się  

w placówce otrzymał odpowiedź, że w piątki w godzinach dopołudniowych będą się 

odbywały zajęcia dla dzieci, a w godzinach popołudniowych będą się obywały zajęcia dla 

słuchaczy CKU. Zdaniem radnego prawdopodobnie braknie około 7 klas, ale ma nadzieje że 

nauczyciele i pani dyrektor rozwiążą problem. 

Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz poinformowała, że dyrektorem CEZ-U jest Pan 

Grzegorz Gajda, z którym radny nie rozmawiał, a takie informacje dyrekcja CEZ-u posiada. 

Niepokój radnego jest przedwczesny. Wicestarosta dodała, że młodzież nie zostanie 

pozbawiona zajęć dodając, że wszelkie informacje należy pozyskiwać od dyrekcji placówki. 

Odnosząc się do kwestii opinii Kuratorium Oświaty poinformowała, że opinia na chwilę 

obecną nie wpłynęła, lecz została wyrażona ustna opinia przez przedstawiciela Kuratorium, że 

jest to dobre rozwiązanie.  

Radny Konrad Wilczyński nawiązał do tematu umieszenia „różowych skrzyneczek”  

i poinformował, że w Powiatowym Zespole Szkół w Błaszkach z inicjatywy samorządu 

uczniowskiego zostały umieszczone dwie ww. skrzynki i takie skrzynki miały również zostać 

umieszczone w powiecie, gdzie Rada podejmowała w tej kwestii uchwałę i zostało to 

zaopiniowane pozytywnie. Radny skierował zapytanie: czy ww. skrzynki zostały 

zamieszczone w Starostwie oraz w placówkach podległych powiatowi?   
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Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz poinformowała, że ww. skrzynki już są dodając, 

że bliższych informacji może udzielić Sekretarz Powiatu.  

 

6. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od XLII do XLIIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz zabierając głos przedstawiła ww. informację. 

„Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, 

obejmującą okres od XLII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 28 grudnia 2021 roku. W 

tym okresie Zarząd Powiatu odbył 5 posiedzeń, na których omówił bieżące zadania 

Starostwa, podjął 17 uchwał oraz wiele decyzji. Od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego 

budżet Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok nie uległ zmianie i po stronie dochodów, 

wydatków, przychodów i rozchodów wynosi 205.674.048,09 zł. 

Przedmiotem obrad będą zmiany w budżecie na 2022 rok polegające na zwiększeniu 

dochodów i wydatków o kwotę 3.622.727,13 zł oraz dostosowaniu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej do planowanych zmian w budżecie. Zmiany w budżecie wynikają ze zwiększenia 

środków europejskich i budżetu państwa przeznaczonych na finansowanie projektów: 

 „Nasza przyszłość w naszych rękach” w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

im. Janusza Korczaka w Sieradzu, 

 „Ucząc się przez doświadczenie II” w Powiatowym Zespole Szkół nr 1 w Sieradzu, 

 „Dobry zawód kluczem do przyszłości” w Centrum Edukacji Zawodowej w Sieradzu, 

 „Mam pomysł na przyszłość” w Centrum Edukacji Zawodowej w Sieradzu, 

 „Online school radio” w Powiatowym Zespole Szkół w Błaszkach, 

 „Pilotażowe wdrożenie modelu Specjalistycznych Centrów Wspierających Edukację 

Włączającą-poprawa jakości kształcenia” w Specjalnym Ośrodku Szkolno- 

Wychowawczym im. Janusza Korczaka w Sieradzu, 

 „Młodzi dla Ziemi-Ziemia dla młodych” w I Liceum Ogólnokształcącym im. Kazimierza 

Jagiellończyka w Sieradzu, 

 „Aktywizacja zawodowa w wymiarze europejskim” w Zespole Szkół Specjalnych  

w Warcie, 

 „Program rozwoju Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. Marii Dąbrowskiej  

w Sieradzu-edycja 2”, 

 „Playing with the play- zabawa ze sztuką” realizowany przez Powiatowy Zespół Szkół  

w Błaszkach. 

Szczegóły planowanych zmian dochodów i wydatków zostały przedstawione  

w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 

2022 rok. Stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętych uchwał przez 

Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2021 rok 

z dnia 28 grudnia 2021 roku Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wykonania uchwały 

Rady Powiatu, w której ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na 

paragrafy i poszczególne jednostki.  

Zgodnie z podjętą uchwałą przez Radę Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok z dnia 28 grudnia 2021 roku kierownicy jednostek 

organizacyjnych powiatu zostali poinformowani o wielkości budżetu na 2022 rok 

wynikających z uchwały budżetowej w celu sporządzenia planów finansowych i ujęcia  

w sprawozdaniach za miesiąc styczeń bieżącego roku. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie uszczegółowienia uchwalonego budżetu 

Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok w podziale na zadania własne i zlecone oraz poszczególne 

jednostki oraz w sprawie upoważnienia do dokonywania zmian w planach finansowych 

samorządowych jednostek budżetowych na 2022 rok.  

W zakresie oświaty, kultury i sportu 
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 Wydano skierowanie do młodzieżowego ośrodka wychowawczego. Przekazano  

i rozliczono dotacje dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych działających 

w powiecie. Rozliczono średnie wynagrodzenia dla nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego za 2021 rok. Dokonano weryfikacji zadań oświatowych objętych 

subwencją oświatową na rok 2022. Nadzorowano całość spraw związanych z prowadzeniem 

Rejestru Stowarzyszeń Kultury Fizycznej. Nadzorowano całość spraw związanych  

z funkcjonowaniem punktów nieodpłatnej  pomocy prawnej. W grudniu 2021 r. w punktach 

nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego udzielono 

łącznie 49 porad. Zawarto umowy zlecenia dotyczące udzielania nieodpłatnej pomocy 

prawnej w 2022 roku w punkcie nieodpłatnej pomocy prawnej w Sieradzu oraz w Warcie. 

Umowy zostały zawarte z radcami prawnymi, adwokatami oraz ich zastępcami wskazanymi 

przez Okręgową Radę Adwokacką w Łodzi oraz Okręgową Izbę Radców Prawnych w Łodzi.  

Podpisano umowę z Fundacją Młodzi Ludziom z siedzibą w Łodzi na kwotę 190.080,00 zł na 

prowadzenie w 2022 roku punktu nieodpłatnej pomocy prawnej w Błaszkach, punktów 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w Sieradzu i w Złoczewie, oraz realizację zadań  

z zakresu edukacji prawnej.  

W zakresie architektury i budownictwa 

 W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 43 decyzje administracyjne w sprawach 

określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 34 decyzje pozwolenia na budowę. Przyjęto 69 

zgłoszeń robót budowlanych niewymagających pozwolenia na budowę. Wydano 46 

postanowień. Przeprowadzono weryfikację 48 projektów budowlanych. Zarejestrowano  

i wydano 51 dzienników budowy.  

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska  

 W ramach nadzoru nad gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności Skarbu 

Państwa przeprowadzono 8 kontroli terenowych działek leśnych. Dokonano pomiaru  

i wycechowania drewna pozyskanego w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa. 

W tym zakresie wydano właścicielom lasów świadectwa legalności pozyskania drewna. 

Wydano 17 decyzji nakazujących wykonanie prac pielęgnacyjnych w lasach stanowiących 

własności osób prywatnych oraz 1 decyzję w sprawie przedłużenia terminu wykonania prac 

pielęgnacyjnych. W związku z błędnymi zapisami w Uproszczonym planie urządzenia lasu 

dla obrębu Włyń, wystąpiono do wykonawcy planu o wprowadzenie zmian w formie aneksu 

do dokumentacji urządzeniowej. Wydano 104 zaświadczenia stwierdzające czy działki będące 

przedmiotem zbycia są objęte uproszczonym planem urządzenia lasu lub decyzją starosty 

wydaną na podstawie inwentaryzacji stanu lasu. Wydano 9 decyzji zezwalających na 

usunięcie drzew w myśl ustawy o ochronie przyrody oraz 1 decyzję zmieniającą wcześniej 

wydane zezwolenie w zakresie terminu usunięcia drzew. Przeanalizowano zgłoszenie 

instalacji spalania paliw – kotła opalanego olejem opałowym. Przeanalizowano wniosek 

Ceramiki Tubądzin z siedzibą w Tubądzinie w sprawie zmiany pozwolenia zintegrowanego 

na prowadzenie instalacji do produkcji wyrobów ceramicznych za pomocą wypalania. 

Przeanalizowano wniosek Ceramiki Tubądzin III w Sieradzu w sprawie zmiany zezwolenia 

na emisję gazów cieplarnianych. Przeanalizowano wniosek Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej w Sieradzu w sprawie zmiany zezwolenia na wprowadzanie gazów i pyłów do 

powietrza z instalacji energetycznego spalania paliw na terenie Ciepłowni Miejskiej nr 2  

w Sieradzu. Wydano decyzję zmieniającą zezwolenie na zbieranie odpadów.  

Przeanalizowano dwa raporty dot. okresowych wyników pomiarów wielkości emisji 

zanieczyszczeń wprowadzanych do powietrza. W związku ze stwierdzonymi 

nieprawidłowościami wystąpiono do prowadzących instalację o złożenie wyjaśnień. Przyjęto 

2 zgłoszenia instalacji wytwarzające pola elektromagnetyczne dot. stacji bazowej telefonii 

komórkowej w Złoczewie i Goszczanowie oraz 3 informacje o zmianie danych ujętych  
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w dokonanych wcześniej zgłoszeniach. Wprowadzono do systemu "Reja" 2 wnioski  

o rejestrację jednostek pływających. Wydano 10 kart wędkarskich. 

W zakresie geologii  

 Wydano decyzję w sprawie zatwierdzenia projektu robót geologicznych dla ujęć wód 

podziemnych. Sporządzono wnioski do organów współdziałających o uzyskanie opinii 

dotyczących zatwierdzenia projektu robót geologicznych dla ujęć wód podziemnych. 

Wystosowano zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie zatwierdzenia 

dokumentacji hydrogeologicznej ustalającej zasoby eksploatacyjne ujęć wód podziemnych. 

Wystosowano pismo informujące stronę o zebraniu wszystkich materiałów przed wydaniem 

decyzji w sprawie zatwierdzenia projektu robót geologicznych dla ujęć wód podziemnych. 

W zakresie geodezji, kartografii, katastru i gospodarki nieruchomościami 

 Wydano 33 postanowienia o odmowie wszczęcia postępowania w sprawie wyłączenia 

gruntów z produkcji rolnej. Wydano 3 decyzje wyrażające zgodę na wyłączenie gruntów  

z produkcji rolnej. Uzgodniono 45 projektów decyzji o warunkach zabudowy w zakresie 

ochrony gruntów rolnych. Odebrano 10 opinii sporządzonych w formie operatów 

szacunkowych w prowadzonych postępowaniach administracyjnych, sporządzonych przez 

rzeczoznawców majątkowych z listy biegłych. Zawarto aneks do umowy na wykonanie usługi 

polegającej na przeliczeniu wysokości zawartych na warstwach mapy zasadniczej oraz  

w bazach danych dla 14 jednostek ewidencyjnych Powiatu Sieradzkiego. Wprowadzono do 

rejestru cen i wartości nieruchomości dane ze 125 aktów notarialnych. Wprowadzono 531 

zmian w ewidencji gruntów i budynków na podstawie wpływających dokumentów, wydano 

321 wypisów z rejestru ewidencji gruntów i budynków, załatwiono 26 spraw, wydano  

1 decyzję. 

W zakresie komunikacji i transportu 

 W okresie międzysesyjnym wydano 2.402 decyzje o rejestracji pojazdów, 183 decyzje 

o wyrejestrowaniu pojazdów, 1276 dowodów rejestracyjnych, 648 kart pojazdu, przyjęto 764 

zawiadomienia o zbyciu pojazdów. Wydano 241 praw jazdy, 26 decyzji o zatrzymaniu prawa 

jazdy oraz utworzono 158 Profili Kandydata na Kierowcę. Przeprowadzono kontrolę Ośrodka 

Szkolenia Kierowców. Wydano 1 zezwolenie na wykonywanie zawodu przewoźnika 

drogowego oraz 1 wypis. Przedłużono termin ważności legitymacji 2 instruktorom nauki 

jazdy. Wydano 3 zaświadczenia o sytuacji finansowej przedsiębiorcy ubiegającego się  

o licencję wspólnotową. 

W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami 

 Wykonywano czynności związane z bieżącym administrowaniem nieruchomości, 

naliczaniem należności za nieruchomości udostępnione z zasobu Skarbu Państwa i Powiatu 

Sieradzkiego, obsługę finansową lokali mieszkalnych należących do zasobu Skarbu Państwa. 

Nadzorowano przeprowadzenie inwentaryzacji rocznej składników aktywów i pasywów 

Starostwa Powiatowego w Sieradzu - opracowano sprawozdanie końcowe z pracy zespołów 

spisowych. Przygotowano postępowanie na zadnie prowadzone pn: Usługi pocztowe  

w obrocie krajowym i zagranicznym. Opracowano Plan zamówień publicznych na rok 2022. 

Prowadzono rejestry zamówień publicznych, rejestr umów udzielonych zamówień 

publicznych; opisywano dokumenty finansowe. 

W zakresie organizacyjnym, promocji powiatu i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

 Realizowano zadania wynikające z ustawy o cmentarzach i chowaniu zamarłych  

w zakresie sprowadzania zwłok obywateli polskich z zagranicy. Podjęto działania mające na 

celu przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej w 2022 roku. Opracowano i przesłano do 

Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Łodzi „Sprawozdanie z realizacji zadań związanych z doręczaniem kart powołania w trybie 

akcji kurierskiej na terenie powiatu sieradzkiego”. Opracowano i przekazano do jednostek 

administracji samorządowej „Plan działania obrony cywilnej na rok 2022”. Opracowano  
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i potwierdzono z Komendą Powiatową Straży Pożarnej oraz Komendą Powiatowej 

Społecznej Straży Rybackiej niezbędne dokumenty w sprawie przeprowadzenia 

inwentaryzacji. Prowadzono na bieżąco obsługę informacyjną mieszkańców. Przeprowadzono 

kontrolę aktualności danych o fundacjach i stowarzyszeniach zwykłych i wpisanych do KRS. 

Przyjmowano i przekazywano do odpowiednich służb i instytucji zgłoszenia z Centrum 

Powiadamiania Ratunkowego. Prowadzono bieżącą obsługę informacyjną mieszkańców.  

W zakresie drogownictwa 

 Zakończono prace związane z realizacją zadania: „Przebudowa ulicy Oksińskiego 

poprzez wykonanie odcinka chodnika i częściową wymianę nawierzchni” przy współudziale 

Gminy Miasta Sieradz. Trwają prace związane z realizacją zadania: "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1700E od drogi wojewódzkiej nr 479 do miejscowości Ruda" przy 

współudziale Gminy Miasta Sieradz. Wykonano remonty cząstkowe dróg masą na zimno  

w ilości 148 m
2
, wycinkę zakrzaczeń w ilości 7.730 m

2
, pielęgnację 37 drzew. Wymieniono, 

uzupełniono i naprawiono 152 znaki pionowe. Prowadzono prace związane z zimowym 

utrzymaniem dróg powiatowych. 

W zakresie polityki społecznej 

 Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu realizuje zadania dotyczące 

funkcjonowania systemu pieczy zastępczej. Ogółem funkcjonuje 111 rodzin zastępczych,  

w których przebywa 144 dzieci. W Rodzinnym Domu Dziecka przebywa troje 

wychowanków. Rodzinom zastępczym wypłacano 158 świadczeń na pokrycie kosztów 

utrzymania dzieci. Przyznano 15 świadczeń na kontynuowanie nauki dla wychowanków 

rodzin zastępczych i placówek opiekuńczo-wychowawczych oraz 3 świadczenia na 

usamodzielnienie. Uprawnionym wypłacono dodatki wychowawcze i dodatki w wysokości 

świadczenia wychowawczego - łącznie 138 świadczeń. Wydano 5 decyzji administracyjnych 

w sprawach dotyczących mieszkańców domów pomocy społecznej prowadzonych przez 

Powiat Sieradzki, w tym 4 dotyczących umieszczenia mieszkańców. Wydano 4 decyzje  

w sprawach związanych z korzystaniem z usług Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Sieradzu, w tym 3 kierujące do tej placówki oraz 22 decyzje dotyczące usług świadczonych 

w Dziennym Domu „Senior+” w Sieradzu. PCPR realizowało zadania z zakresu rehabilitacji 

społecznej osób niepełnosprawnych finansowane ze środków PFRON. Wydatkowano 41.440 

zł.  W ramach programu „Aktywny samorząd” wydatkowano na pomoc ogółem 38.835 zł. 

Kontynuowano realizację projektu „Centrum Dla Rodziny w Powiecie Sieradzkim” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego. Uczestnikom projektu wsparcia udziela pięciu asystentów osobistych osób 

niepełnosprawnych. Korzysta z niego 35 osób z niepełnosprawnościami. W ramach projektu 

prowadzone są też konsultacje psychologiczne dla rodzin zastępczych. Rozpoczęto realizację 

projektu „W Rodzinie Najlepiej” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na 

lata 2014-2020. Przyznane dofinansowanie wynosi 2 271 733 zł, wkład własny 340 790 zł. 

Celem projektu jest rozwój usług wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej służących 

pomocy w pokonywaniu trudnych sytuacji życiowych. Projekt zakłada udzielanie 

wszechstronnego wsparcia rodzinom zastępczym w przezwyciężeniu trudności w wypełnianiu 

funkcji opiekuńczo-wychowawczych oraz udzielanie im specjalistycznej pomocy. 

W zakresie sytuacji na runku pracy 

 Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu na 

dzień 15.01.2022 r. wyniosła 2.814 osób. Stopa bezrobocia wg danych na dzień 30.11.2021 r. 

wynosiła 4,6 % w powiecie, 5,7 % w województwie, 5,4 % w kraju. W okresie 

międzysesyjnym zarejestrowano łącznie 286 osób bezrobotnych. Wyrejestrowano ogółem 237 

osób bezrobotnych w tym 79 osób z powodu podjęcia pracy. Pracodawcy złożyli 19 ofert na 

20 wolnych miejsc pracy i miejsc aktywizacji zawodowej. Z rejestrów wyłączono 8 osób  
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z tytułu doposażenia/wyposażenia stanowiska pracy, bonu na zasiedlenie, staży, 

jednorazowych środków na podjęcie działalności gospodarczej. Zarząd Województwa 

Łódzkiego przyznał limit środków Funduszu Pracy w ramach środków Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego (KFS) na finansowanie działań na rzecz kształcenia ustawicznego 

pracowników i pracodawców w 2022 r., w wysokości 456.590,00 zł. Minister Rodziny  

i Polityki Społecznej przyznał limit środków Funduszu Pracy na finansowanie programów na 

rzecz promocji zatrudnienia, łagodzenia skutków bezrobocia i aktywizacji zawodowej na 

2022 r., w wysokości 10.794.853,97 zł, w tym 4.566.833,35 zł na projekty współfinansowane 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Minister Rodziny i Polityki Społecznej 

przyznał limit środków Funduszu Pracy na finansowanie zadania określonego w art. 15 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych, w wysokości 150.000,00 zł. Została aneksowana umowa między 

PUP w Sieradzu a Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi zatwierdzająca zmiany we 

wniosku o dofinansowanie projektu pn. "Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy 

w powiecie sieradzkim (V)" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

2014-2020 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Kwota 

dofinansowania wynosi 8.068.532,18 zł. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radny Jacek Walczak nawiązując do ww. informacji o działalności Zarządu Powiatu 

Sieradzkiego stwierdził, że słusznie radny Maciej Sulgan skierował zapytanie odnośnie 

działań Zarządu w sprawie nieruchomości CKU, ponieważ z ww. informacji wynika że nie 

zostały przedstawione działania Zarządu w tej kwestii i gdyby nie zapytanie radnego Maciej 

Sulgana radni nie posiadaliby wiedzy w powyższym temacie. Radny stwierdził, że  

w powyższej informacji są przedstawiane działania wydziałów Starostwa, a zabrakło 

informacji o realizacji przez Zarząd Powiatu uchwał podjętych przez Radę Powiatu dodając, 

że jeżeli są podejmowane uchwały radni powinni być informowani o ich realizacji i wówczas 

radni zadają pytania na sesji w powyższych kwestiach. Radny złożył ogólny wniosek, aby  

w informacji Starosty była przedstawiana informacja o działaniach Zarządu Powiatu, a nie 

informacja o działaniach poszczególnych wydziałów Starostwa. W dalszej swojej 

wypowiedzi radny skierował pytanie ile było zgłoszeń do Starostwa realizujących ustawę do 

budowy domu do 70m/k bez pozwolenia na budowę oraz nawiązał do postępowania 

pocztowego dotyczącego przesyłek pocztowych i skierował pytanie na jaką kwotę  

w ubiegłym roku była realizacja ww. zadania i jakie koszty będą w obecnym roku?  

 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu za rok 2021. 

Uwag nie wnoszono. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2021.  

Uwag nie wnoszono. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/327/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2022-2036. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Uwag nie wnoszono. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (19 głosów) 
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Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, , 

Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, , Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLIII/327/2022 stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/328/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie zmiany 

w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok.  

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Uwag nie wnoszono. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (19 głosów) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, , 

Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, , Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLIII/328/2022 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Sieradzkiego 

oraz Komisji Stałych Rady na rok 2022.  

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/329/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Sieradzkiego oraz Komisji Stałych Rady na rok 2022. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Uwag nie wnoszono. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

/uchwała Nr XLIII/329/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+”. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/330/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie zmian 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu 

„Senior+”. 

Radny Jacek Walczak zabierając głos chciałby uzyskać informację na temat kryteriów. 

W projekcie uchwały umieszczona jest gwiazdka przy wskaźniku średniomiesięcznego kosztu 

pobytu w Dziennym Domu „Senior+", natomiast uzasadnienie do projektu nie wyjaśnia ww. 

gwiazdki, gdyż nie została podana kwota średniomiesięcznego kosztu pobytu. Radny zapytał  

o średniomiesięczny koszt w roku ubiegłym. Kolejna wątpliwość radnego dotyczy unifikacja 

zapisów w tabeli, ponieważ zapis procentowy w pierwszej kolumnie różni się od zapisu w 

drugiej i trzeciej kolumnie. Podany zakres dotyczy np. 100%-200% i od 200% -300% 

natomiast kolumna obok zakres jest 15%-20% i 21%- 26% stąd mogą pojawić się pytania jak 

zakwalifikować np. 20,9%. Należałoby przyjąć jednakowe zasady w całej tabeli.  

Pani Iwona Piekarczyk Skarbnik Powiatu: (…) nieczytelna wypowiedź. 

Średniomiesięczny koszt pobytu wynosi 1080 zł. 

Zdaniem radnego Jacka Walczaka przedstawione przez Panią Skarbnik informacje 

powinny być ujęte od razu w uzasadnieniu, a tego zabrakło. Uzasadnienia powinny być pisane 

w taki sposób by wynikało z nich założenie projektu uchwały.  

Innych uwag nie wnoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (19 głosów) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, , 

Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Jacek Walczak, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLIII/330/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych  

w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.  

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/331/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej. 

Radny Jacek Walczak zabierając głos nawiązał do uzasadnienia ww. projektu 

uchwały. W uzasadnieniu nie ma informacji na jaką kwotę ma zostać zawarte porozumienie  

i na jak długo. Skoro Rada ma podjąć uchwałę w zakresie świadczenia usług, powinny być 

jasno przedstawione warunki porozumienia. Radny apeluje po raz kolejny o jakość 

uzasadnień do projektów uchwał. Jeśli w uzasadnieniach nie ma podstawowych informacji 

pojawiają się pytania. Chodzi o konkretne treści a nie przytaczanie przepisów. 



12 

 

Innych uwag nie wnoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (21 głosów) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, , 

Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (1 głos) 

Maciej Sulgan 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLIII/331/2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Złoczew zadania publicznego  

w zakresie zarządzania ulicą: 9 maja, Polną i XX-lecia międzywojennego w Złoczewie. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/332/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie 

powierzenia Gminie Złoczew zadania publicznego w zakresie zarządzania ulicą: 9 maja, 

Polną i XX-lecia międzywojennego w Złoczewie. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Uwag nie wnoszono. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (21 głosów) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda,  

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (1 głos) 

Krzysztof Żubrowski 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr XLIII/332/2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Klonowa zadania publicznego  

w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 4545E Klonowa – Czajków, na 

odcinku drogi od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1701E w miejscowości Klonowa 

do istniejącego przepustu w kierunku miejscowości Świątki. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/333/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie 

powierzenia Gminie Klonowa zadania publicznego w zakresie zarządzania odcinkiem drogi 

powiatowej nr 4545E Klonowa – Czajków, na odcinku drogi od skrzyżowania z drogą 

powiatową nr 1701E w miejscowości Klonowa do istniejącego przepustu w kierunku 

miejscowości Świątki. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Uwag nie wnoszono. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 
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Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

/uchwała Nr XLIII/333/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Sieradzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Sieradzki 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XLIII/334/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Sieradzkiego, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Sieradzki oraz warunków i zasad korzystania z 

tych przystanków. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił do sprawdzenia kworum, 

obecnych 22 radnych. Uwag nie wnoszono. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Jacek Walczak Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI: Mariusz Bądzior 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

/uchwała Nr XLIII/334/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

17. Sprawy różne. 

Radny Konrad Wilczyński poruszył temat przejścia dla pieszych wybudowanego na 

ul. Leszka Czarnego w Sieradzu. Z odpowiedzi na interpelację, jaką złożył radny Maciej 

Sulgan w imieniu Radnych Ziemi Sieradzkiej wynika, iż koszt budowy ww. przejścia progu 

zwalniającego opiewa na 592.000 zł. z czego dofinansowanie Powiatu to tylko 241.000 zł. 

Zdaniem radnego jest to bardzo duża kwota jak na taką inwestycję. Ponadto inwestycja nie 

jest wykonana poprawnie, ponieważ wywyższenie przejścia dla pieszych nie powinno mieć 

większego kontu niż 15% jak i wzniesienie między krawężnikiem nie powinno być większe 

niż 2 cm. Radny wspomina o tym, ponieważ jest to problematyczne dla osób 

niepełnosprawnych korzystających z wózków inwalidzkich lub dla osób z wózkami dla 

dzieci, ponieważ wjeżdżając wózkiem trzeba wykonać ruch podnoszenia wózka gdyż 

przejazd nie jest wywyższony jednolicie. Radny Konrad Wilczyński kieruje pytanie: dlaczego 

wspomniana kwota tak drastycznie wzrosła oraz czy zarządca drogi przewiduje przebudowę 

wyniesienia przejścia dla pieszych? 
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18. Zamknięcie XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący Rady Jan 

Kołodziejczyk o godz. 13
40  

zamknęła obrady XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
 

 

 

 

Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Sieradzkiego 

 

/-/Jan Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Kołodziejczyk 

 

Załączniki:  

1. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego w 

okresie od XLII do XLIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu za rok 2021. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2021.  

4. Uchwała Nr XLIII/327/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 

2022-2036. 

5. Uchwała Nr XLIII/328/2022Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

6. Uchwała Nr XLIII/329/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Sieradzkiego oraz Komisji Stałych 

Rady na rok 2022. 

7. Uchwała Nr XLIII/330/202 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie zmian ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Dziennym Domu „Senior+”. 

8. Uchwała Nr XLIII/331/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

9. Uchwała Nr XLIII/332/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie powierzenia Gminie Złoczew zadania publicznego w zakresie zarządzania 

ulicą: 9 maja, Polną i XX-lecia międzywojennego w Złoczewie. 

10. Uchwała Nr XLIII/333/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie powierzenia Gminie Klonowa zadania publicznego w zakresie zarządzania 

odcinkiem drogi powiatowej nr 4545E Klonowa – Czajków, na odcinku drogi od 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 1701E w miejscowości Klonowa do istniejącego 

przepustu w kierunku miejscowości Świątki. 

11. Uchwała Nr XLIII/334/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 stycznia 2022 roku 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Sieradzkiego, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Sieradzki oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków.  

 


